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Innspill fra HF til utkast fra UiB - utredning av 
publiseringsindikatoren 
 
Det humanistiske fakultet takker for anledningen til å gi tilbakemelding til UiBs innspill til 
utredning av publiseringsindikatoren. Fakultetet har invitert alle enheter til å komme med 
innspill.  
 
Fakultetet stiller seg bak hovedpunktene i UiBs utkast. Vi støtter anbefalingen om at 
registeret med to nivå som i dag videreføres. Innretningen på kanalregisteret har vært 
avgjørende for å ivareta kvalitet i forskningen og sikre forskerne tilgang på oppdatert 
informasjon om et stadig mer sammensatt økosystem av publiseringskanaler. Ikke minst er 
kvalitetssikret informasjon om fagenes kanaler avgjørende for forskere tidlig i karrieren og for 
aktører som ønsker å bruke forskningen ellers i samfunnet. 
 
 
Vennlig hilsen 
 
Ole Hjortland 
prodekan Kirsten Moen 
 seksjonssjef 
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From: Henning Simonsen[Henning.Simonsen@uib.no]
Sent: 05.02.2024 15:21:37
To: Lene Seim[Lene.Seim@uib.no]; Karin Cecilia Alexandra Rydving[Karin.Rydving@uib.no]
Cc: Randi Sæbøe[Randi.Saboe@uib.no]; Ragna Aarli[Ragna.Aarli@uib.no]
Subject: Innspill til publiseringsindikatoren - fra Det juridiske fakultet
Hei, 
Viser til epostkorrespondanse i helgen med Randi Sæbøe, der vi ble innvilget en liten 
utsettelse med innspillet vårt. Altså, helt kort:
 
Vi viser til brev av 19. januar der det bes om innspill fra fakultetet til UiBs samlede 
innspill til det nasjonale publiseringsutvalgets utredning vedrørende 
publiseringsindikatoren.
Vi synes at det foreliggende utkastet er grundig og godt, og at det dekker alle 
problemstillinger som vi kommer på. 
Fra det juridiske fakultet har vi kun én kommentar, og den dreier seg om inndelingen i 
Nivå 1 og 2. 
For rettsvitenskap, med en relativt liten nordisk tidsskriftflora, fremstår skillet mellom de 
to nivåene som uhensiktsmessig. Det er ofte ikke åpenbar forskjell på kvalitet i artikler i 
rettsvitenskapelige tidsskrifter på de to nivåene.
Vi støtter selvfølgelig at det fortsatt skal være en godkjenningsordning for vitenskapelige 
høyde for tidsskrifter og forlag, men at det for rettsvitenskapen fremstår som unødig 
ressursbruk å skille mellom disse to nivåene – ett vitenskapelig nivå er tilstrekkelig. 
 
 
 
Mvh
Henning S.

Henning Simonsen
seniorrådgiver/senior adviser
Det juridiske fakultet/Faculty of Law
Universitetet i Bergen/University of Bergen
www.uib.no/jur/ www.facebook.com/UiBJus
Tlf: +47 55 58 95 50/mob. +47 975 57 105

 
 

http://www.uib.no/jur/
http://www.facebook.com/UiBJus
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Innspill fra MED til utkast fra UiB - utredning av 
publiseringsindikatoren 
 
Fakultetet takker for muligheten til å gi innspill i på UiBs høringsutkast. Vi mener utkastet er 
godt skrevet og at det tar opp de vesentlige punktene i saken.  
 
Vi støtter i all hovedsak innspillet, men har følgende kommentarer:  
 

1) MED mener at det innledningsvis enda tydeligere kan understrekes at bedre 
løsninger med blant annet import av data må komme på plass. Vi kan ikke legge opp 
til systemer som innebærer mer arbeid, eller like mye arbeid som i dag, for hverken 
faglig eller administrativ linje. Dette gjelder også selv om det innføres nye tjenester 
som dekker forskersamfunnets informasjonsbehov bedre enn i dag (som f. eks. 
informasjon rundt åpen tilgang, informasjon om publiseringskostnader, 
rettighetsspørsmål).  
 

2) Vedrørende om forskersamfunnet bør involveres i vurdering av kvalitet på kanalnivå. 
MED er enige i at forskere må være involvert i vurdering av kvaliteten på 
publikasjonskanalene. Dette gjelder både for å skille mellom nivå 1 og 2, men i 
høyeste grad også for å sortere i gråsonekanalene. Faglig involvering er også 
nødvendig for hensiktsmessig inndelingen av fagfeltene i hvert fagområde, og for en 
god og riktig oppdeling av nivå 1 og 2 tidsskrifter.  

 
3) Vedrørende hvordan UiB bruker publiseringsindikatoren. MED støtter teksten i 

høringsutkastet, og mener at det er viktig med pålitelig statistikk rundt publisering, 
selv om dette ikke direkte er knyttet til finansieringen. Vi ser det som uheldig at 
myndighetene ikke har en helhetlig politikk i dette, ved at det ikke er gjort endringer i 
koblingen mellom publiseringspoeng og finansiering for helseforetakene og 
instituttsektoren. MED er bekymret for skeivheten i dette, og at forskere med 
ansettelse både i helseforetak og på universitetet i større grad vil utelate UiB-
adressen, eller at forfatterrekkefølgen endres ved publisering for å øke uttellingen for 
helseforetaket. Dette er noe vi må jobbe med internt, men vi mener dette bør spilles 
inn som en problemstilling i utredningsarbeidet siden det kan føre til mindre pålitelig 
publiseringsstatestikk.  
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Vennlig hilsen 
 
Marit Bakke 
prodekan Jorunn Hvalby 
 seniorrådgiver 
 
 



 
U N I V E R S I T E T E T  I  B E R G E N  
Det matematisk-naturvitenskapelige fakultet 

Dette er et UiB-internt notat som godkjennes elektronisk i ephorte 

Det matematisk-naturvitenskapelige 
fakultet 
Telefon 55582062 
post.mnfa@uib.no 

Postadresse  
Postboks 7803 
5020 Bergen 

Besøksadresse 
Allég. 41, Realfagbygget 
Bergen 

Saksbehandler 
Kari Nordvik 
55 58 31 99 
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Svar fra MN-fakultetet til utkast fra UiB - utredning av 
publiseringsindikatoren 
MN-fakultetet takker for muligheten til å gi innspill til UiB sitt utkast til høringsinnspill. 
Høringen har vært distribuert til instituttlederne med mulighet for å gi innspill. 
 
MN-fakultetet mener utkastet til høringssvar er godt og dekkende og har ikke konkrete 
innspill til endringer.  
 
 
 
Vennlig hilsen 
 
 
Øyvind Frette 
prodekan Kari Nordvik 
 seniorrådgiver 
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U N I V E R S I T E T E T  I  B E R G E N  
Det samfunnsvitenskapelige fakultet 

Dette er et UiB-internt notat som godkjennes elektronisk i ephorte 

Det samfunnsvitenskapelige fakultet 
Telefon 55 58 98 50 
post.svfa@uib.no 

Postadresse  
Postboks 7802 
5020 Bergen 

Besøksadresse 
Fosswinckelsgt. 6 
Bergen 

Saksbehandler 
Dragana Kovacevic Bielicki 
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Innspill fra SV til utkast fra UiB - utredning av 
publiseringsindikatoren 
 
Det samfunnsvitenskapelige fakultetet takker for muligheten til å gi innspill til utredningen av 
publiseringsindikatoren. Utkastet til innspill utarbeidet av Universitetsbiblioteket (UB) har vært 
oversendt alle instituttene på SV-fakultetet og ble diskutert på ledermøte med instituttlederne 
30.01.2024.  Det er bred enighet og støtte til alle punktene i utkastet til UB og det ble 
fremhevet at utkastet var grundig og godt. I møtet fremkom det tre punkter som SV-fakultetet 
gjerne vil presisere.  
  
1.Publiseringsindikatorene virker ikke på en optimal måte for å reflektere publiseringskulturen 
og kvaliteten innenfor for eksempel informasjonsvitenskap hvor konferanseartikler er en av 
de viktigste publiseringsformene. Disse verdsettes per i dag ikke på den samme måten som 
artikler i fagfellevurderte journaler.  Dette oppleves som urimelig. 
 
2.  Det er spesielt viktig å opprettholde skillet mellom nivå X og 1. Skillet mellom nivå 1 og 
nivå 2 er også viktig, men det bør vurderes om det er passende å opprettholde regelen om at 
kun en femtedel av fagets vitenskapelige publikasjoner kan være på nivå 2. Det finnes 
fagfelt, for eksempel sosialantropologi, hvor flere journaler som kvalitetsmessig kan ansees 
som å være på nivå 2 ikke kan oppnå det nivået uten å fjerne andre nivå 2 journaler.   
 
3. Det er en utfordring at det er mangel på tverrfaglige nasjonale fagråd da det vanskeliggjør 
muligheten for tverrfaglige publiseringskanaler å bli vurdert på korrekt nivå. Mange miljøer på 
SV oppfatter dette som en stor utfordring da de publiserer i tverrfaglige journaler.  
 
 
Vennlig hilsen 
 
Kirstine Kolsrud 
fakultetsdirektør Dragana Kovacevic Bielicki 
 seniorrådgiver 
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U N I V E R S I T E T E T  I  B E R G E N  
Universitetsmuseet 

Dette er et UiB-internt notat som godkjennes elektronisk i ephorte 

Universitetsmuseet 
Telefon 55582000 
post@uib.no 

Postadresse  
Postboks 7800 
5020 Bergen 

Besøksadresse 
 
Bergen 

Saksbehandler 
Wenche Karin Førre 
55589101 
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Innspill fra UM til utkast fra UiB - utredning av 
publiseringsindikatoren  
 

Universitetsmuseet (UM) takker for muligheten til å gi innspill til utredningen av 
publiseringsindikatoren. UM mener at utkastet er grundig og godt skrevet og støtter de tre 
hovedkonklusjonene i UiBs svar:  

1. UH sektoren trenger et enhetlig nasjonalt og komplett datagrunnlag om vitenskapelig 
publisering, og kvalitetssikrede data om publikasjonene. Dette fyller en svært viktig 
funksjon for å måle publiseringsaktivitet og måloppnåelse. 

2. Kanalregisteret og inndelingen av publikasjonskanaler i nivå 1 og 2 bør videreføres. 
Her vil ulike fagområder alltid ha noe forskjellig syn på detaljer i utformingen av et slikt 
system og distinksjonen mellom nivå 1 og 2, men det å ha en kvalitetsinndeling av 
publikasjonskanaler er viktig for at statistikken skal være informativ. UM ønsker å 
poengtere at det er viktig at systemet fortsetter å være likt på tvers av fagområder, til 
tross for forskjeller i publiseringstradisjoner, ellers vil ikke statistikken kunne brukes 
på tvers av fag. 

3. Det er ønskelig å forandre rapporteringen slik at arbeidsbøren for enkeltforskere og 
institusjoner minimeres. 

 

Vennlig hilsen 
 

Kari Loe Hjelle         Jenny Smedmark 
Museumsdirektør/dekan             Instituttleder 
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